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Iohannis: Nu este moral daca o mare companie încearca sa externalizeze profiturile

Președintele Klaus Iohannis considera ca nu este moral daca o mare companie încearca sa externalizeze

profiturile în afara țarii. Șeful statului mai transmite ca, având în vedere ca în ultimii ani a existat o

"țopaiala" economico-financiara din partea statului, acest lucru se explica. 

"Nu este moral și cu siguranța pentru mulți este foarte enervant daca o mare companie încearca sa externalizeze

profiturile. Pe de alta parte, daca ne uitam la comportamentul statului în ultimii ani, ce sa creada conducerea unei

companii daca de azi pe mâine se schimba regula, daca de azi pe mâine apar Ordonanțe de tipul 114, daca de azi

pe mâine se schimba fundamental modul de impozitare, felul în care se percepe cotizația unui angajat pentru

contribuția sociala. E posibil ca liderii acelei companii sa considere, din pacate, ca România nu mai este un teren

sigur și atunci apar astfel de tendințe", a declarat, marți, Klaus Iohannis, în cadrul evenimentului „Future Skills &

Future of Work”, organizat de Liga Studenților Români din Strainatate.

Acesta a afirmat ca o societate unde echitatea sociala nu este o valoare asumata "are o problema", însa nu este de

acord ca masurile sociale adoptate de companii sa apara prin masuri coercitive.

"Se produce o polarizare atât de mare încât apar categorii care pe urma foarte greu mai pot fi aduse împreuna. Cred

în raspunderea companiilor în societatea în care fac profit. Sunt multe, nu foarte multe, companii din România care

au înțeles acest lucru. Ceea ce nu pot sa accept este ca aceasta contribuție catre societate sa apara prin masuri

coercitive. Statul trebuie sa aiba înțelepciunea sa creeze un mecanism și masuri care vin în sprijinul companiilor,

care își înțeleg raspunderea sociala. Atunci venim într-o zona care în ultimii trei ani care a fost profund neglijata.

Masuri economice sanatoase, sustenabile, care creeaza un cadru de predictibilitate și atunci cu siguranța ca putem

sa mergem mai departe pe impozitare, pe taxare și toate celelalte masuri care pot fi puse în practica", a declarat

Iohannis.

Șeful statului a transmis ca în ultimii ani a existat o "țopaiala economico-financiara".

"Daca vrem ca România sa fie o țara prospera, sigura, care considera echitatea sociala o valoare de baza, atunci și

politica statului, a celor care guverneaza și a celor care fac legi, sa fie o politica înțeleapta pentru toți din România,

sa fie o politica care creeaza un cadru stabil, sigur, predictibil. Atunci toate celelalte lucruri pot fi ușor

implementate. Aceasta țopaiala economico-financiara de care am avut din pacate parte în ultimii ani duce și la

astfel de excese", a explicat președintele.
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